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Отговори на допълнителни въпроси с искане за писмен отговор — Оливер Вархеи  

 

Въпрос 1 
Как в действията си ще насърчавате правата на жените? Какви конкретни стъпки ще 

предприемете за по-нататъшно насърчаване на достъпа и предоставянето на сексуално и 

репродуктивно здравеопазване и за подобряване на положението със здравето на жените и за 

гарантиране, че здравните политики на Съюза насърчават равенството между половете в 

здравеопазването? Европейският парламент подкрепя достъпа до сексуално и репродуктивно 

здравеопазване във всички държави членки. По време на изслушването си за потвърждаване Вие 

се позовахте на ограниченията на правомощията на ЕС, но политиките на ЕС могат да 

подкрепят достъпа до сексуално и репродуктивно здравеопазване. Ще работите ли активно за 

подобряване и актуализиране на Директивата за трансграничното здравно обслужване, за да 

се гарантира, че хората в държавите членки без никакво или подходящо репродуктивно 

здравеопазване биха го получавали безопасно и при условия на поверителност в друга държава 

членка? 
 

Ако бъда одобрен за комисар по въпросите на здравеопазването и на хуманното отношение към 

животните, ще насърчавам правата на жените във всички мои дейности. В Европейския съюз всеки 

човек, включително всяка жена, следва да има достъп до качествено здравеопазване. 

 

Ако бъда одобрен за член на Комисията, ще работя съвместно с комисаря по въпросите на 

равенството, за да премахнем дискриминацията и да подобрим равенството между половете в 

областта на здравеопазването, насърчаването на здравето и готовността за действие при здравни 

кризи. Ще се стремя да постигна това по различни начини. Примерно, ще гарантирам, че 

програмата „ЕС в подкрепа на здравето“ (EU4Health) ще продължи да бъде от ключово значение за 

борбата с неравенствата в областта на профилактиката на заболяванията, готовността за действие 

при кризи и предоставянето на здравни грижи. Европейският регистър на неравенствата по 

отношение на рака, който е водеща инициатива в рамките на европейския план за борба с рака, 

трябва да продължи да документира неравенствата, свързани с няколко определящи фактора, 

включително пол, а аз ще разгледам възможността той да обхване и сърдечносъдовите 

заболявания. Здравните кризи имат ясно измерение, свързано с равенството, така че това трябва 

да се вземе предвид и в мерките за готовност и реакция.  

 
Една от важните ранни инициативи на новия колегиум, изложени в политическите насоки, а също 
така описани от кандидата за член на Комисията Лабиб по време на изслушването ѝ, ще бъде 
пътната карта за правата на жените, която ще предложим за следващия Международен ден на 
жената. Ще допринеса за тази дейност и ще работя с колегите си, за да включим в нея и силно 
здравно измерение.  
 
Сексуалното и репродуктивното здраве имат ключова роля за равенството между половете и 
правата на жените. Ако бъда одобрен, съвместно с комисаря по въпросите на равенството ще 
работя по стратегията за равенство между половете за периода след 2025 г. по теми, свързани със 
здравето, включително сексуалното и репродуктивното здраве. Също така ще се стремя да 
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гарантирам, че повишените стандарти за качество и безопасност, определени в Регламента относно 
субстанциите от човешки произход, се прилагат изцяло и се отнасят за всички в целия ЕС. 
 
Успоредно с това ще работя за гарантиране на пълното прилагане на Директивата за 
трансграничното здравно обслужване, за да се насърчи трансграничният достъп до здравни услуги 
в целия ЕС. Оценката на Комисията от 2022 г. показа, че продължават да съществуват пречки пред 
трансграничния достъп до здравно обслужване, което до голяма степен се дължи на начина на 
прилагане на директивата. Ще продължа работата на Комисията за премахване на пречките пред 
прилагането, например чрез цифровизация на здравеопазването. За да се подобри спазването на 
директивата, ще засиля диалога с държавите членки, така че опасенията да могат да бъдат 
обсъдени и да бъдат намерени решения. Чрез максимално увеличаване на потенциала на 
директивата и укрепване на сътрудничеството между държавите членки, ЕС ще направи още една 
крачка към създаването на Европейския здравен съюз и към зачитането на правата на жените. 
 

Съгласно Договора за функционирането на Европейския съюз организацията и предоставянето на 
здравни и медицински услуги е от компетентността на държавите членки. ЕС обаче може да 
предприема действия за допълване на националните политики. Ето защо Комисията решително 
подкрепя усилията на държавите членки за изпълнение на целите на ООН за устойчиво развитие, 
свързани със здравето на жените — всеобщ достъп до сексуални и репродуктивни грижи, семейно 
планиране и образование. Работата на Комисията допълва националните политики, насърчава 
сътрудничеството, подкрепя държавите членки при прилагането на техните здравни политики и 
улеснява обмена на добри практики, включително чрез ръководната група по въпросите на 
промоцията на здравето, профилактиката на болестите и контрола на незаразните заболявания. 
  
Ако бъда одобрен за член на Комисията, ще подкрепям работата на комисаря по въпросите на 
равенството за утвърждаване на правата на жените, включително по отношение на достъпа им до 
сексуално и репродуктивно здравеопазване, независимо къде живеят в ЕС.  
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Въпрос 2 

Как ще насърчавате усвояването на одобрени от ЕМА ваксини и ще се борите с колебанията 

относно ваксините и свързаната с тях дезинформация и невярна информация във всички 

държави членки, включително във Вашата собствена? Как ще работите, за да се гарантира, че 

използването на „вратички“ не подкопава системата на Съюза за одобрение на безопасни и 

ефективни ваксини? В отговора Ви във връзка с трагедията в Испания членовете на ЕП разбраха, 

че HERA вече разполага със запаси от ваксини за тетанус и денга, които са готови за използване. 

Можете ли да потвърдите, че това е така? 
  

Ако бъда одобрен за комисар по въпросите на здравеопазването и на хуманното отношение към 

животните, ще бъда отявлен и категоричен застъпник за ползите от ваксините за общественото 

здраве. Както посочих по време на изслушването си, над 1,7 милиона човешки живота в ЕС бяха 

спасени по време на пандемията благодарение на ваксините срещу COVID-19, без да споменаваме 

милионите човешки животи, спасявани всяка година от ваксини срещу други смъртоносни 

заболявания като морбили, полиомиелит и коклюш. В Европа ваксините се подлагат на много 

задълбочена научна оценка, преди да бъдат разрешени. Хората, ваксинирани с разрешени от 

Комисията ваксини, могат да бъдат уверени, че те са безопасни и ефективни. Ще работя в тясно 

сътрудничество с EMA и с националните органи, за да повишим общественото доверие във 

ваксините, включително чрез осигуряване на пълна прозрачност във връзка с новите разрешения и 

с процесите на наблюдение след получаване на разрешение.  

 

Всички разрешени от Комисията лекарства, включително ваксините срещу COVID-19, се основават 

на надежден процес на оценка от EMA. Системата на ЕС за фармакологична бдителност е една от 

най-напредналите в света. По време на пандемията от COVID-19 тя беше укрепена със засилено 

наблюдение на ваксините в реални условия.  

 

При извънредна ситуация в областта на общественото здраве трябва възможно най-бързо да се 

разработят и предоставят в целия ЕС безопасни и ефективни лекарства и ваксини. ЕС вече разполага 

с мерки за улесняване, подкрепа и ускоряване на разработването и предоставянето на разрешения 

за търговия с безопасни и ефективни лечения и ваксини. Фармацевтичното законодателство 

позволява на държавите членки да издават на национално равнище разрешения за употреба при 

извънредни ситуации, какъвто беше случаят по време на пандемията от COVID-19. Предложената 

реформа на фармацевтичното законодателство дава възможност да се предоставят по-бързо 

временни извънредни разрешения за търговия на равнището на ЕС, с цел справяне с извънредни 

ситуации в областта на общественото здраве въз основа на надеждна оценка от EMA, с което се 

осигурява координиран подход на ЕС в такива ситуации. Ако бъда одобрен, ще работя в тясно 

сътрудничество с Европейския парламент и Съвета, за да гарантирам, че тази възможност ще се 

превърне в реалност като част от реформираното фармацевтично законодателство. 

 

Ако бъда одобрен за комисар по въпросите на здравеопазването и на хуманното отношение към 

животните, основен приоритет за мен ще бъде защитата на европейските граждани от вредните 
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последици от дезинформацията, включително в областта на общественото здраве. Заедно с другите 

членове на колегиума аз ще работя, за да използваме вече съществуващата стабилна рамка, 

включително Плана за действие за европейската демокрация и укрепения Кодекс за поведение във 

връзка с дезинформацията, за да се справим с дезинформацията в големите онлайн платформи и 

търсачки и за да подпомогнем по-нататъшното развитие на тази рамка чрез Щита за демокрацията. 

Наблюдението и надзора на дезинформацията също ще бъдат засилени в сътрудничество с 

държавите членки и международните организации. За да противодейства на вредната 

дезинформация във връзка с ваксинацията, Комисията ще продължи да предоставя на гражданите 

надеждна, основана на доказателства информация, като интегрира препоръките от неотдавнашния 

доклад, възложен от Комисията по обществено здраве (SANT), относно намаляването на 

въздействието на дезинформацията върху здравето на европейците. Ще работя в тясно 

сътрудничество с Европейския център за профилактика и контрол върху заболяванията, чиято 

дейност дава ценен принос за увеличаване на обхвата на програмите за ваксинация и за справяне 

със свързаната с това невярна информация и дезинформация, и който аз твърдо подкрепям. Ще 

работя също така с доставчиците на здравно обслужване и други надеждни организации, за да 

обогатявам нашите послания и да насърчавам гражданите да вземат решения за ваксинация въз 

основа на сигурна научна информация. 

 

Но борбата с колебанията относно ваксинацията не е достатъчна. Ако бъда одобрен, ще подкрепям 

също мерки за осигуряване на достъп до ваксинация, с които никой няма да бъде пренебрегнат. 

Комисията осигурява финансиране за голям проект в рамките на програмата „ЕС в подкрепа на 

здравето“ (EU4Health), озаглавен „Преодоляване на пречките пред ваксинацията“, който 

представлява пилотно внедряване на добри практики за преодоляване на структурните пречки 

пред ваксинацията. 

 

Комисията е готова да подкрепи Испания след ужасните наводнения във Валенсия и околните 

региони. Комисията вече задейства своята сателитна система „Коперник“, за да подпомогне 

координирането на спасителните екипи, и предложи да задейства Механизма за гражданска 

защита на Съюза веднага щом получи искане от испанските национални органи. Мога да потвърдя, 

че ако Испания се нуждае от помощ, Комисията може да помогне на испанските органи да получат 

достъп до медицински мерки за противодействие в отговор на нарасналите инфекциозни 

заболявания вследствие на наводненията. Запасите на равнището на ЕС съдържат ваксини срещу 

тетанус и други подходящи медицински мерки за противодействие. 
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Въпрос 3 
Някои цели в Препоръката на Съвета за засилване на действията на ЕС за борба с 

антимикробната резистентност в рамките на подхода „Едно здраве“ не са на път да бъдат 

постигнати. Как ще работите, за да промените пътя към постигането на тези цели, 

включително чрез сътрудничество с държавите членки по отношение на действията в 

техните национални планове, да предприемете допълнителни мерки за насърчаване на 

разумната употреба и управлението на антимикробните средства? Парламентът счита, че 

са необходими спешни действия и не е достатъчно просто да се наблюдава напредъкът на 

държавите членки до 2027 г. Ще обмислите ли допълнителни законодателни действия преди 

2027 г. и как ще следите дали националните планове за действие са придружени от достатъчно 

финансиране за постигане на целите за 2030 г.? ЕС като цяло изглежда е на път да намали 

значително употребата на антимикробни средства от животни, по-специално благодарение 

на усилията на земеделските стопани в ЕС. Въпреки това, като се вземат предвид различните 

изходни позиции на държавите членки, как бихте гарантирали, че маржовете за намаляване, 

съществуващи в някои държави членки, водят до действително намаляване на продажбите и 

употребата на ветеринарни антимикробни средства? Освен това как бихте подобрили 

мониторинга от страна на държавите членки на антимикробната резистентност и 

употребата на антимикробни средства? Как бихте подобрили хармонизирането на 

националните стратегии за справяне с антимикробната резистентност? Като се има предвид 

сериозността на разглежданите предизвикателства, как бихте засилили съответния контрол 

върху вноса и как бихте гарантирали по-хармонизирано прилагане в целия ЕС? 
 

Ангажирам се да засиля текущата работа в областта на борбата с антимикробната резистентност. 
Вярвам, че целта на ЕС за намаляване на употребата на антимикробни средства до 2030 г. е 
постижима, въпреки че държавите членки са на различни етапи и всяка от тях е приела цели, които 
отразяват настоящото ѝ равнище на употреба. Ако бъда одобрен за комисар по въпросите на 
здравеопазването и на хуманното отношение към животните, ще работя усилено за постигането на 
нашата амбициозна цел чрез тясно сътрудничество, целенасочен мониторинг и ясна отчетност. 
 

Ако бъда одобрен, ще продължа да подкрепям използването на набор от инструменти в подкрепа 

на действията на държавите членки. В рамките на съвместното действие относно антимикробната 

резистентност и вътреболничните инфекции, чието начало беше дадено през февруари тази година, 

вече се оказва подкрепа за националните усилия чрез предоставянето на финансиране в размер 

над 60 милиона евро. 

 

Европейският център за профилактика и контрол върху заболяванията (ECDC) ежегодно извършва 

мониторинг на антимикробната резистентност и на употребата на антимикробни средства в целия 

ЕС. Освен това Комисията улеснява обмена на най-добри практики между държавите членки чрез 

мрежата „Едно здраве“ за АМР, която се свиква два пъти годишно. Вярвам, че националните 

стратегии следва да бъдат координирани чрез съгласувана рамка на равнище ЕС, за да се гарантира 

постоянен напредък, като същевременно се дава възможност за гъвкавост с цел адаптиране към 

местните условия. 
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В случаите, когато целите по отношение на АМР все още не са постигнати, Комисията ще засили 

целенасочената подкрепа за плановете за действие на държавите членки, особено в области като 

профилактиката и контрола на инфекциите, разумната употреба на антимикробни средства и 

управлението на употребата им. При необходимост ще работя по препоръки за по-нататъшни 

действия в съответствие с Регламента относно сериозните трансгранични здравни заплахи. Ако 

бъда одобрен за член на Комисията, ще следя отблизо напредъка, като използвам всички средства 

на разположение на Комисията за подкрепа на държавите членки при постигането на техните цели. 

 

Вярвам, че амбициозната цел на ЕС за намаляване наполовина на общите продажби на 

антимикробни средства за селскостопански животни и за аквакултура до 2030 г. е постижима и ще 

работя за нейното постигане. Намаление на продажбите с почти 30 % е вече постигнато. 

 

В Регламента относно ветеринарните лекарствени продукти се определя широк набор от 

допълнителни мерки за осигуряване на разумната употреба на антимикробни средства при 

животните. Ще подкрепям неговото прилагане, за да се гарантира, че всяка държава членка 

допринася значително за намаляването на общите продажби. Ще увелича одитите от страна на 

Комисията, тъй като с тях се гарантира, че органите на държавите членки налагат спазването на 

правилата относно употребата на антимикробни средства при животните. 

 

В съответствие с резолюцията на Парламента от 2023 г. относно действията на ЕС за борба с 

антимикробната резистентност ще работя по мерки за подобряване на здравето и хуманното 

отношение към животните за производство на храни с цел намаляване на появата и 

разпространението на инфекциозни заболявания в селското стопанство и последващо намаляване 

на необходимостта от употреба на антимикробни средства. 

 

Ще продължа работата на Комисията за осигуряване на точни и хармонизирани данни, които дават 

възможност за наблюдение на ситуацията и на тенденциите на равнището на ЕС и на национално 

равнище. Държавите членки са длъжни ежегодно да събират и да докладват данни за продажбите 

и употребата на антимикробни средства по животински видове. Комисията предоставя финансова 

подкрепа на държавите членки, за да могат те да създадат условия в информационните си системи 

за това събиране на данни. Ще използвам тези данни за насочване на бъдещите действия. 

Комисията също така финансира програми за обучение на служителите на националните 

компетентни органи, които участват в дейности във връзка с правилната употреба на антимикробни 

средства и с резистентността към тях във ветеринарния сектор и в хранително-вкусовата 

промишленост, както и на земеделските стопани и ветеринарните лекари, работещи с животни за 

производство на храни, относно техните правни задължения и начините, по които могат 

допълнително да намалят употребата на антимикробни средства. 

 

Също така ще гарантирам, че правилата за внос от държави извън ЕС допринасят за намаляването 

на употребата на антимикробни средства при животните. По силата на действащата понастоящем 
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регулаторна рамка държавите извън ЕС, които желаят да изнасят животни и животински продукти 

за ЕС, трябва да спазват нашите правила, съгласно които при тези животни и животински продукти 

не трябва да се използват антимикробни средства за ускоряване на растежа, нито антимикробни 

средства, запазени в ЕС за лечение на инфекции при хора. Само държавите, които са доказали, че 

спазват правилата на ЕС, фигурират в списъка на държавите, от които е разрешен износ за ЕС. Ще 

гарантирам, че провеждането на одити от страна на Комисията в държавите извън ЕС ще продължи, 

като се проверява спазването на изискванията на ЕС за внос. 
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Въпрос 4 

Как ще гарантирате въвеждането в целия ЕС на всеобхватна задължителна система за 

етикетиране и проследяване на храните, която консолидира различните съществуващи 

доброволни схеми (устойчиви и етични аспекти) в единна, ясна рамка, без допълнителна 

тежест, която би увеличила цените за потребителите? Как възнамерявате да подкрепите 

консенсуса между държавите членки по този въпрос? Ангажирате ли се със съвместното 

въвеждане на етикетирането относно хранителните стойности върху лицевата страна на 

опаковката с цел насърчаване на здравословния избор? Освен това как тази система ще 

гарантира, че потребителите са напълно информирани чрез разширена информация за 

произхода или мястото на произход на всички хранителни продукти, като по този начин се 

подобрява защитата на потребителите, намалява се разхищението на храни и се подкрепят 

устойчивите практики? 

 

Регламентът на Европейския парламент и на Съвета относно предоставянето на информация за 
храните на потребителите (ИХП) е основата за гарантиране на високо равнище на защита на 
потребителите във връзка с информацията за храните. В него се определят правилата относно 
предоставянето на задължителна информация за храните и изискванията, които стопанските 
субекти в областта на храните трябва да спазват при предоставянето на доброволна информация за 
храните. Информацията не трябва да бъде заблуждаваща и трябва, когато е уместно, да се основава 
на съответните научни данни. 
 
Предложението на Комисията относно твърденията за екологосъобразност внася яснота относно 
аспектите на екологичната устойчивост. Това предложение, по което се водят преговори между 
Европейския парламент и Съвета, включва, наред с другото, специфични изисквания с цел да се 
гарантира, че оценката, на която се основава твърдение или етикет за екологосъобразност, е 
надеждна и научно обоснована. 
 
Етикетирането на хранителната стойност върху лицевата страна на опаковката е един от многото 
инструменти, които се използват за информиране на потребителите относно хранителното 
съдържание на храните. 
Ще работя с държавите членки за намиране на решения за улесняване на по-здравословен избор 

на храни. Ако бъда одобрен, като първа стъпка ще си сътруднича с всички заинтересовани страни 

по всеобхватен подход, при който се обръща внимание на въпроси като промяната на състава на 

храните, информацията за храните и предлагането на пазара на нездравословни храни. Ще 

набележа областите, в които може да е необходима допълнителна финансова подкрепа за 

държавите членки, като се основавам на работата по текущото съвместно действие за 

профилактика на незаразните заболявания. Като се има предвид, че комуникационните кампании 

на национално равнище могат по-ефективно да бъдат насочвани към потребителите, ще оказвам 

допълнителна подкрепа за усилията на държавите членки за подобряване на осведомеността на 

потребителите относно информацията за храните. 

 
В Регламента за ИХП също така се предвиждат задължителното посочване на произхода за 
определени храни и възможността за доброволно посочване от страна на предприятията за 
производство на храни на произхода на други храни. Някои държави членки приеха национални 
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мерки в отговор на искане на потребителите. Ако бъда одобрен, един от приоритетите ми ще бъде 
да отговоря на такива искания на потребителите за предоставяне на повече информация относно 
произхода на храните, като същевременно се гарантира гладкото функциониране на вътрешния 
пазар. 
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Въпрос 5 
Правилата на ЕС за хуманно отношение към животните се прилагат съвсем различно в 

отделните държави членки. Според Вас кои са основните пречки, които допринасят за тези 

различия в степента на съответствие, и какви конкретни действия или подкрепа бихте 

предложили, за да помогнете на земеделските стопани да изпълняват по-ефективно своите 

задължения? Какви предизвикателства виждате в прилагането на настоящите разпоредби? 

Като кандидат за член на Комисията как възнамерявате да модернизирате съществуващите 

разпоредби относно хуманното отношение към животните и да оцените въздействието на 

възможните промени? Смятате ли, че вносът следва да бъде включен в такова 

законодателство? Във връзка с това как бихме могли да гарантираме, че третите държави 

спазват изискванията на ЕС? И как конкретно бихте изпълнили ангажимента, поет по време на 

изслушването, да се гарантира балансиран подход, който е икономически възможен за 

земеделските стопани и не възпрепятства тяхната конкурентоспособност?  Освен това като 

кандидат за член на Комисията какво е Вашето мнение за заключенията на комисията ANIT 

относно транспортирането на животни? 
 
Според мен основните пречки пред хармонизираното прилагане на действащото законодателство 
на ЕС в областта на хуманното отношение към животните са, както следва: правилата са остарели и 
често водят до различно тълкуване от страна на държавите членки, съществуват значителни 
различия в осигуряването от страна на държавите членки на изпълнението и липса на ефективни 
санкции, както и фактът, че показателите за хуманно отношение към животните не се използват в 
достатъчна степен. Тези фактори са ясно установени в проверката за пригодност, проведена от 
Комисията през 2022 г. 
 
Тези предизвикателства при прилагането водят до изкривявания на вътрешния пазар и допринасят 
за неравнопоставеност и нееднаква защита на животните от гледна точка на хуманното отношение 
към тях. Ситуацията е усложнена от нехармонизираната правна среда, която произтича от приетите 
през последните 20 години различни национални разпоредби относно хуманното отношение към 
животните. 
 
Ще насоча вниманието си към цялостното прилагане на съществуващите правила. Ще засиля 
работата, която Комисията осъществява, за да помага на всички страни да изпълняват своите 
задължения. Към момента тя включва дейности за обучение (чрез програмата „По-добро обучение 
за по-безопасни храни“), комуникационни дейности, насоки на Комисията, като например относно 
купирането на опашките на свинете, и пилотни проекти за споделяне най-добри практики в области, 
сред които са транспортирането, хуманното отношение към млечните крави и преминаването към 
безклеткови системи за отглеждане на кокошки носачки. Освен това предлагам да се подкрепи по-
широкото използване на показателите за хуманно отношение към животните и на земеделските 
стопани да се предоставят повече данни, които да насочват тяхната работа. Ако е необходимо, 
прибягването до производства за установяване на неизпълнение на задължения все така остава 
вариант за действие от страна на Комисията. 
 
Потвърждавам, че ще предложа на колегиума преглед на законодателството в областта на 
хуманното отношение към животните, както е посочено в моето писмо за определяне на ресора. 
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Ще модернизирам съществуващите стандарти на ЕС за хуманно отношение към животните, и по-
специално ще работя по последващите действия от страна на Комисията във връзка с европейската 
гражданска инициатива „Край на клетките“. Първата ми стъпка ще бъде да започна дискусии с 
всички заинтересовани страни, включително земеделските стопани, за да обсъдим различни 
решения и въпроси като преходните периоди и финансовата подкрепа. Ще взема предвид нуждите 
на отдалечените селски райони. Целта ми ще бъде да гарантирам, че тези подобрения няма да 
поставят земеделските стопани в ЕС в неравностойно положение. 
 
За да гарантираме, че третите държави спазват изискванията на ЕС или еквивалентни на тях 
изисквания, бихме могли да използваме същия подход, като този в областта на хуманното 
отношение към животните по време на умъртвяване. Съгласно това законодателство внасяното в 
ЕС месо трябва да е добито от животни, които са заклани в условия, еквивалентни на условията в 
ЕС, и да е съпроводено от сертификат за внос, в който спазването на тези условия е потвърдено от 
компетентния орган на държавата на произход. Освен това Комисията извършва одити в третите 
държави износителки с цел да се провери дали се изпълняват изискванията на ЕС или еквивалентни 
на тях изисквания. 
 
Вярвам, че работата на комисията ANIT показва как Европейският парламент може да даде ценен 
принос за работата на Комисията. Много от препоръките на комисията ANIT са включени в 
законодателното предложение на Комисията относно транспортирането на животни. Така 
например то включва по-строги ограничения за транспортиране до кланицата, допълнителни 
правила относно транспортирането на кучета и котки, както и първите по рода си специални 
разпоредби относно водните животни. Ако бъда одобрен за член на Комисията, приключването на 
преговорите по това предложение ще бъде за мен приоритет. 


